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ויידמן מדורו של: ניר  ספורט 

 . . הזמן הולך ואוזל.
והסקציה לאן?

"תנו לי לעשות את מה שאני יודע 
הכי טוב – לנצח" כך פתח עו"ד 
איציק אבישר את הראיון בנושא 

הסקציה. 
כזכור, אבישר פעל בחודש האחרון 

–בכדי לאתר ולכמת את מצבה הכ
לכלי האמיתי של הסקציה. לאחר 
שהגיש את מסקנותיו למחזיק תיק 

–הספורט, שולי מזרחי, הציג הש
בוע אבישר את תוכנית ההבראה 

שלו. 
"יש שני תסריטים אפשריים", כך 
אבישר "התסריט הראשון והקל 
נשארת  הסקציה  בו  מצב  הוא 
העירייה  כזה  במצב  בלאומית. 
תעזור לסגור את החובות ויחד עם 

–הכספים מההתאחדות והטוטו נע
–מיד קבוצה ראוייה. הבעיה מתחי

לה אם הסקציה תשחק בליגה א'. 
–במצב כזה לא יהיה תקציב גם לס

גור את החובות וגם לקיים קבוצה. 
הספורט  תיק  מחזיק  בה  הדרך 
מצדד בה היא לבקש פירוק. זה 

–אומר שהקבוצה תתנקה מכל חו
את  תתחיל  היא  אולם  בותיה, 
העונה במינוס 9 נקודות. בנקודת 

–הזמן בו אנחנו נמצאים כרגע, מי
נוס תשע זה אומר שהקבוצה לא 
ותרד  א'  בליגה  להישאר  תוכל 
לליגה ב'. זה למעשה מכת מוות 

–לכדורגל בנס-ציונה. וחשוב להד
גיש שמעולם לא קרה בכדורגל 
הישראלי שקבוצה בליגה א' הלכה 
לפירוק, על חובות כאלו. את זה 
עשו קבוצות בכירות עם חובות 

בהרבה מליונים"

מה אתה מציע?
"אני חד משמעית מתנגד לפירוק. 
התכנית שלי מבוססת על כמה 
שלבים. השלב הראשון הוא הגעה 
להסדר חובות עם הנושים. מחוב 
של למעלה משני מליון ₪ נרד 
להערכתי לחוב של לא יותר מ- 
700 אלף ₪, וסביר להניח שאף 
פחות. על כזה סכום אין שום סיבה 
ללכת לפירוק. השלב השני הוא 
לבצע הליך שאני קורא לו "פירוק 

–דה-לוקס" זה מצב שהקבוצה תמ
9 נקו–  שיך להתנהל ללא הפחתת

דות, אולם תצליח לסגור את כל 
החובות שלה. זה מהלך משפטי 
מסובך ומורכב אולם הוא בהחלט 
אזרים  אני  במקביל  ביצוע.  בר 
לקבוצה סכום של בין 400 ל- 500 

–אלף ₪ מספונסרים שכבר הת
חייבו לי לסכומים האלו. כל מה 
הוא  מהעירייה  מבקש  שאני 
להוסיף לתקציב השנתי סכום חד 
700 אלף ₪ - שיכ–  פעמי של כ-

סה את החובות".

בהנחה שכל מה שאתה 
מציע יתממש – מה יקרה 

אז?
"נחתום על הסכם מול העירייה. 
בהסכם ההנהלה החדשה תקבל את 
הסקציה לידיה למשך שלוש שנים. 
בתקופה הזו נתחייב שלא להכנס 
לחובות. כל חוב אותו נצבור יהיה 
עלינו. לא נדרוש מהעירייה שקל 
נוסף לתקציב השנתי. החזון שלי 
הוא להרים את הסקציה לגבהים 
חדשים. כל חיי עסקתי בספורט. 
אימנתי כדורסל ובהצלחה רבה. 
אני יודע מה צריך בכדי להעמיד 
קבוצה מנצחת. אני מבין את עולם 
הספורט ואני רוצה לתרום מנסיוני 
ומהדרייב שלי על מנת להרים את 
הקבוצה. אני לא ממתין להחלטה, 

–סגרתי עקרונית עם אורי מלמי
בעונה  הקבוצה  אימון  על  ליאן 
שתישאר  בתנאי  כמובן  הבאה, 

–בלאומית. מלמיליאן התחייב בתו
קף תפקידו להעביר שני אימונים 
הוא  הנוער.  במחלקת  שבועיים 

–יעבוד עם הילדים והנוער על יכו
לת אישית – שזה דגש עצום עבורי 
וכמובן עבור הילדים שיזכו לעבוד 

–עם אחד השחקנים הגדולים שצמ
–חו בארץ אי פעם. אני רואה במח

עבודתי.  עיקר  את  הנוער  לקת 
–המטרה שלי היא להפוך את המח

ולבית  מקצוענית  לסופר  לקה 
חרושת לשחקנים עבור הקבוצה 
בוגרת. אני בטוח שבתום שלוש 
בנס- נראה  החוזה,  של  השנים 
שיצא  לתפארת  מועדון  ציונה 

–לדרך חדשה עם כיוון אחד – למע
לה"

אתה מדבר על ספוסנרים 
והסדר נושים כאילו זה 
דבר סגור. מה יקרה אם 

לא תצליח לעמוד בכך?
"אני עו"ד ובתוקף תפקידי הגעתי 
לעשרות רבות של הסדרים עם 
נושים. בנוסף אני מביא איתי את 
אחד מעורכי הדין הטובים בארץ 

אבישר בטוח ביכולתו להקטין למינימום את החובות ולהצעיד את הסקציה לעידן 
חדש, אם רק יתנו לו... ואילו שולי מזרחי מפקפק בסיכוייו ולכן "הולך על" פירוק !

 אבישר: 
אורי מלמיליאן סגר 

עקרונית כמאמן הסקציה 
לעונה הבאה, אם תישאר 

בלאומית והתחייב גם 
לתת אימוני יכולת אישית 

 במחלקת הנוער !

 אבישר: 
"אזרים לקבוצה סכום של 

בין 400 ל- 500 אלף ₪ 
מספונסרים שכבר 

התחייבו לי לסכומים 
האלו"

דעה אישית
מציאות עסקית, או חלומות באספמיה?...

איני נוהג להתערב בדרך כלל במדור הספורט. אך הפעם מדובר 
בנושא אחריו עקבתי לא מעט ובהיבט ציבורי כספי ולא רק מקצועי.
–אמנם נתנו לעו"ד אבישר במה חופשית ורחבה להשמיע בה את עמ
–דתו, אך לדעתי האישית, הנתמכת בדעות שהביעו גם אחרים הקרו

בים לנושא,  ההצהרות של אבישר נשמעות לא מציאותיות... פשוט 
לא ניתן לצמצם את דרישות הנושים בהיקף עליו הוא מתחייב או 
אפילו קרוב לכך. מדובר ב"תספורת" אכזרית לה אמורים הנושים 
להסכים, כאשר כאן לא רק חוקי הכלכלה קובעים, ושם אכן "טובה 
ציפור ביד " וכו'  אלא גם ובעיקר חוקי ההתאחדות ופיפ"א וכאן יש 

עדיפות ברורה לשחקנים כנושים.
כך לדוגמה מתגלגלת שנים תביעה של שחקן זר שהביא בשעתו 
כדורי. ההוא לא שיחק כלל אך תבע באמצעות פיפ"א מעל 300 אלף 

₪ והמונה עדיין דופק... נראה לכם שפיפ"א תוותר?
דבריו של אבישר לא היו משכנעים אותי, לו היה עלי להחליט... הוא 
לא מוכן אפילו לציין שם של ספונסר אחד ומצפה שיוענק לו "קארט 
בלאנש" ובראש ובראשונה עוד 700 אלף ₪ מכספי העירייה, בנוסף 

לערבות שנתנה להלוואה בשעתו ובנוסף לתקציב השוטף... !
ובאשר לעמדת העירייה. הרי ברור כי לאחר שנכוו בעבר ברותחים... 

הם נזהרים עתה גם בצוננים ! 
ראש העיר כבר התבטא לא אחת שמבחינתו הקבוצה הבוגרת יכולה 
לרדת גם לליגה ג' והוא לא ימשיך לשפוך עליה כסף ציבורי. אותו 
מעניין לדבריו רק הנוער ולהם הוא ידאג, בכל דרך אפשרית. ויש 

לקוות שיעשה זאת מיד בטרם תקרוס גם מחלקת הנוער...
אבי בן דוד.

עו"ד אבישר מפתיע: 
"תנו לי את הסקציה לשלוש שנים ואני 

מתחייב להחזירה ללא חובות!"


